
CREDAREDS 
Protokoll från årsstämma 20250422 

1. Helena Ödvall Enoksson hälsade alla välkomna och öppnande mötet. Vi hade en tyst 
minut för styrelsemedlemmen Jan Kindlund som gick bort 18 Juli 2024 

2. Arne Persson valdes till ordförande för stämman och Stefan Magnusson anmäldes 
som protokollförare 

3. Dagordningen fastställdes utan ändringar. 

4. Mötet valde att endast upprätta röstlängd om behov uppstår. 

5. Mötet valde Per Glittmark (Hjortsberg) och Anders Johansson (Bredared) till 
justeringsmän att jämte ordföranden justera protokollet. 

6. Stämman har blivit utlyst genom meddelande på hemsidan www.bredaredsfiber.se 
och Facebooksidan. Dessutom har mejl gått ut till alla medlemmar. Detta godkändes 
av stämman. 

7. Stefan Magnusson gick igenom årsredovisningen samt revisionsberättelsen för 2024 

8. Mötet beslutade att fastställa resultaträkningen och balansräkningen och lägga årets 
resultat på 8440kr till ny räkning som då uppgår till — 318 981 kr. 

9. Mötet beslutade att ge ansvarsfrihet åt styrelseledamöterna för räkenskapsåret 
2024. 

10. Mötet beslutade att styrelsen kan disponera ett basbelopp (58800 kr för 2025) för 
arvode till styrelseledamöterna. Revisorn avstod arvode. 

11. Medlemsavgift har inte tagits ut under året och beslutades att fortsatt ligga på 0 kr. 

12. Helena Övall Enoksson omvaldes som ordförande för ytterligare ett år. 

13. Jonas Riedel nyvaldes som styrelseledamot för ett år 
Hans Carlsson, Nicklas Krantz och Bobby Johansson omvaldes att verka som 
styrelseledamöter för ytterligare två år. 
I styrelsen kvarstår också Stefan Magnusson och Robin Henriksson i ytterligare ett år. 

14. Filip Hedeving (Bredared) valdes till revisor för 1 år och Arne Persson valdes som 
revisorssuppleant för 1 år. 
Förslag från valberedningen lämnades samtidigt för att ändra stadgarna så att 
ordinarie revisor i framtiden kan väljas på 2 år för att få överlappning. (§12) 

15. Till valberedning omvaldes Kjell Olsson och Jan-Olof Edman 
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16. Övriga ärenden och motioner 

a. Inga motioner har mottagits och därför fanns inga sådana att behandla. 
b. Frågan om redundans genom att ansluta fiber åt fler håll lyftes i år igen. 

Frågan har tagits upp i styrelsen ett flertal gånger och diskuterats med 
Nätkraft (Borås kommuns ledningsnät) Intresset har hittills varit svalt och vi 
har inte kunnat start något projekt för att åstadkomma detta. Styrelsen 
jobbar vidare.. 

c. Ledningsrätten är nu på gång att bli klar och Lantmäteriet har skickat ut 
information till alla berörda markägare. Detta bör vara avslutat i slutet av 
April. Kostnad för ledningrätten uppgår till 248 720 kr 

17. Arne avlutade stämman och Helena tackade för engagemanget under mötet. Sedan 
bjöds det på smörgåstårta eftersom föreningen firar 10 år. 
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